     深圳市夏荣电子科技有限公司主要从事电源适配器，电源充电器的生产厂家。目前主推产品是5W，12W，18W系列电源产品（典型输出参数为5V1.0-3.5A DC)。主要特点说明如下：

     1.外观方面：时尚的外型，超薄小体积设计（外形尺寸为51x45x17mm,厚度仅16.8mm，迄今最薄），漂亮的DC电源线和USB输出接口 可供你选择。

     2.安全认证方面： 我们在德国TUV旗下的认证公司做了产品各个方面的安全认可测试，并且基于45°环境操作温度测试，目前我们已经取得了GS,CE,FCC,CB,PSE,UL等一系列产品安全认证。给客户在最终使用时提供了非常安全可靠地保障。

     3.电性参数方面：DC输出纹波不超过50mV；电磁兼容测试数据更加优秀，传导和辐射测试曲线表明，基本都是在15db余量以上；能耗等级达到VI级（小于0.1W)；产品的平均效率达到80%以上；产品设计采用了过压保护，过流保护，短路保护等等；（未尽电性参数请详细阅览我们的产品说明书）。

    4.产品适用领域：我们是针对目前流行的超薄和小体积的智能便携式数码电子产品的特点应运而生的。我们的目的是为品牌电子产品企业提供高性价比和绝对安全可靠的配套电源适配器和电源充电器产品，为终端消费者提供有力的生命和财产安全保障；我们不参与低价位市场恶性竞争，我们只希望以合理的价格和高端的品质赢得市场一席之地,也期望帮你达到最理想的配套产品营销模式。

    如果您想让自己的品牌在行业中成为佼佼者，我们愿意做绿叶......期待您的联络。

    我们的联系方式：

    地址：广东省深圳市宝安区西乡街道固戍社区福荣路31号2楼

电话：86-0755-27902929，          传真：86-0755-27900029

颜生86-13510721010，QQ137848621，
 E-mail:szyzx353@21cn.net           http//:www.szsharon.com

   Shenzhen Sharon electronic technology co., LTD., mainly engaged in the power adapter and power charger manufacturers. At present main products are 5 w, 12 w, 18 w series power supply products ( for example ,5V1A-3.5A DC output). The main characteristics that were as follows:

1. Appearance: fashionable appearance, ultra-thin and small volume design (dimension of 51 x45x17mm, thickness is only 16.8 mm, so far the thinnest), beautiful DC power cord and USB output interface For you to choose.

2. The safety certification: what have we done in Germany TUV, certification company all aspects of product safety approval test, and 45 ° environment based on the operating temperature test, now we have already achieved GS, CE, FCC, CB, PSE, UL and other product safety certification. To the customer in the end when using provides a very safe and reliable guarantee.

3. The electrical parameters: DC output ripple is less than 50 mV; Electromagnetic compatibility test data is more outstanding, conduction and radiation testing curves show that basically is in more than 15 db margin; Energy consumption level to achieve grade VI (less than 0.1 W); The average efficiency of 80% or more; Product design adopted the over-voltage protection, over-current protection, short circuit protection, etc. (not electrical parameters please read our product manuals).

4. Product application fields: at the moment we are the popular thin and small volume of the characteristics of the intelligent portable digital electronic products arises at the historic moment. Our purpose is to provide brand electronic products cost-effective and absolutely safe and reliable supporting the power adapter and power supply charger products, for the terminal consumer provide powerful life and property security; We don't participate in low price market malignant competition, we can only hope that with reasonable price and high quality win the market, also hope to help you achieve the most ideal products marketing model.

If you want to make your own brand in the industry leader, we are willing to do the green leaves... Look forward to your contact.

Our contact information:
Add:2F,31#,Furong road,Gushu community,Xixiang sub-district,Baoan district,Shenzhen city,Guangdong province,China.

Tel: 86-0755-27902929, fax: 86-0755-27900029

QQ137848621   86-13510721010   name: Sam yan
E-mail:szyzx353@21cn.net, http//:www.szsharon.com

